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KF § 230   DNR: KF/2007.23 
 
Fråga om sammanträde blivit i laga ordning kungjort 
 
Meddelas att kallelse till dagens sammanträde skett genom föreskriven 
annonsering i ortens tidningar, anslag på kommunens officiella anslagstavla, 
annonsering på kommunens hemsida samt genom personliga kallelser till samtliga 
ledamöter. Därjämte har även ersättarna erhållit kallelsen för kännedom. 
 
Kommunfullmäktiges beslut  
 
Sammanträdet har blivit i laga ordning kungjort. 
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KF § 231   DNR: KF/2007.25 
 
Fastställande av dagordning 
 
Kommunfullmäktiges ordförande Rolf Bengtsson föreslår följande ändringar i 
dagordningen: 
 
Punkt 7. Motion angående Högsbydagen utgår. 
 
Punkt 19 tillkommer. Länsstyrelsens sammanräkning för utseende av ersättare 
efter Jan-Olof Stalsbo (lhk). 
 
Kommunfullmäktiges beslut 
 
Den reviderade dagordningen godkännes. 
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KF § 232  DNR: KF/2007.24 
 
Allmänhetens frågestund 
 
Inga frågor ställdes. 
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KF § 233 DNR: UU/2007.17 
 
Skolplanen  

UU § 60 07-11-14 
Förvaltningen utförde en enkel utvärdering av Skolplanen i augusti. Mindre 
ändringar infördes i ett förslag till ny skolplan. Skolchefen föreslog en 
remissrunda till partigrupperna. Utbildningsutskottet beslutade att det framtagna 
förslaget skulle skickas till gruppledarna för remiss med svar senast 28 september. 
Därefter omarbetades ett nytt förslag efter inkomna synpunkter vid utskottets 
möte den 10 oktober. Detta förslag gick på en remissrunda till verksamheten och 
skolsamråden. Vid dagens möte behandlades inkomna yttrande från verksamheten 
och skolsamråden. 
 
Utbildningsutskottets förslag 
 
Utbildningsutskottet föreslår kommunstyrelsen att stå bakom förslaget till 
skolplan för att Kommunfullmäktige ska kunna fastställa skolplanen vid 
sammanträdet den 14 december. 
 

KS § 391 07-11-27 
Kommunstyrelsens förslag 
 
Kommunstyrelsen ställer sig bakom utbildningsutskottets förslag till skolplan och 
överlämnar densamma till kommunfullmäktige för fastställande. 
_____ 
 
Yrkande 
 
Patrik Köhler (m) yrkar att texten ändras under rubriken ”Bedömning och betyg” 
på sidan 2 i skolplanen. Punkt sätts efter ordet tillämpning i första meningen och 
resten av meningen stryks. I samma stycke sista meningen tas ordet ”ett” bort. 
 
Kommunfullmäktiges ordförande Rolf Bengtsson ställer proposition på 
kommunstyrelsens förslag och Patrik Köhlers yrkande och finner att 
kommunfullmäktige bifaller Patrik Köhlers yrkande. 
 
Kommunfullmäktiges beslut 
 
Kommunfullmäktige fastställer upprättad skolplan med de revideringar som 
yrkats av Patrik Köhler. 
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KF § 234   DNR:UU/2007.14 
 
Barnomsorgspeng 
 

UU § 55 07-10-10   
Skolchefen har på uppdrag utarbetat ett förslag till barnomsorgspeng. Förslaget 
omfattar barn mellan ett och fem år. Barnomsorgspengen gäller barn som är 
folkbokförda i Högsby kommun. Barn som är folkbokförda i Högsby kommun ska 
erhålla plats före barn från andra kommuner. En sammanfattning av lagtext som 
reglerar tillstånd att driva en förskola yrkesmässigt är framtagen till den instans i 
kommunen som beviljar tillstånd. Ett informationsmaterial är framtaget till 
föräldrar och ett till utförare. 
 
Uträkningen av barnomsorgspengen föreslås utgå ifrån föregående års bokslut. 
Kostnader som avser förvaltningen samt 10% av kostnaden för skolledning  
medräknas inte med anledning av att förvaltningen har samma ansvar för enskilda 
verksamheter som för kommunala och att skolledningen har vissa uppdrag 
gentemot enskilda verksamheter. 
 
Förslaget omfattar inte natt eller helgomsorg. 
 
Utbildningsutskottets förslag 
 
Utbildningsutskottet föreslår kommunstyrelsen att införa barnomsorgspeng enligt 
skolchefens förslag. Beslut om tillstånd tas av kommunstyrelsen. 
 

KS § 369 07-10-30 
Kommunstyrelsens förslag 
 
Barnomsorgspeng införs enligt skolchefens förslag. Beslut om tillstånd tas av 
kommunstyrelsen. 
 
Reservation 
 
Diana Bergeskans, Andreas Furuskog, Nedzad Talovic, Folke Karlsson och 
Johanna Klangh-Gustafsson reserverar sig mot beslutet. 
_____ 
 
Vid dagens sammanträde lämnar skolchef Anders Johansson kompletterande 
information i ärendet. 

 
”En utredning om förutsättningarna för sk. barnomsorgspeng skall genomföras” 
(Budget 2007, Högsby kommun) 
 
Varje kommun svarar för att barn som är bosatta i Sverige och som stadigvarande 
vistas i kommunen erbjuds förskoleverksamhet…(Skollagen) 
 
Kommunen får sluta avtal med någon annan om att utföra kommunens uppgifter 
inom förskoleverksamheten… Genom ett sådant avtal får en kommun 
tillhandahålla tjänster åt en annan kommun…(Skollagen) 
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KF § 234  DNR:UU/2007.14 
 
Ett bolag, en förening, en samfällighet, en stiftelse eller en enskild individ som 
yrkesmässigt vill driva en förskola ska ha tillstånd till detta av den kommun där 
verksamheten ska bedrivas…(Skollagen) 
 
Nuläge 
I dag bedrivs förskoleverksamheten i Högsby kommun på alla dessa tre sätt. Vi har 
egen kommunal verksamhet, vi sluter avtal med andra kommuner i särskilda fall 
och vi har föräldrakooperativet Solrosen i Ruda. Beslut om i vilka fall vi tecknar 
avtal med en annan kommun tas politiskt i varje enskilt fall. Skulle ytterligare 
någon, förutom Solrosen, visa intresse av att driva en yrkesmässig 
förskoleverksamhet skulle även detta kräva ett politiskt beslut. 
 
Om barnomsorgspeng införs 
Beslutet om att sätta sitt barn i kommunalt driven förskoleverksamhet i Högsby 
kommun eller i någon annan kommun eller i en enskilt driven förskoleverksamhet 
blir föräldrarnas. Det kommer inte att krävas något politiskt beslut eller 
tjänstemannabeslut 
 
Syfte 
Syftet med att införa barnomsorgspeng är att ge föräldrarna ansvaret att välja den 
förskoleverksamhet de anser vara bäst ur sitt individuella perspektiv, utan styrning 
av kommunen. 
Ett annat syfte är att stimulera till alternativa driftsformer av förskoleverksamhet. 
Detta skapar i sin tur större valmöjligheter för föräldrar. 
 
Konsekvenser 
När föräldrar får möjlighet att fritt välja andra förskoleverksamheter än de 
kommunala ställs stora krav på den kommunala verksamheten. När föräldrar väljer 
bort kommunalt driven förskoleverksamhet måste kostnaderna minskas i 
motsvarande omfattning i den kommunala verksamheten. Personal, lokaler, 
städorganisation, måltidsorganisation måste minskas. 
På motsvarande sätt måste verksamheten kunna ökas om föräldrar väljer 
kommunalt driven verksamhet före annan verksamhet. Det grundläggande ansvaret 
att tillhandahålla förskoleverksamhet åligger alltid kommunen. 
Nya pedagogiska inriktningar och andra för föräldrarna fördelaktiga lösningar kan 
uppstå i de alternativa driftsformerna. Konkurrenssituationen som uppstår kan 
stimulera den kommunala verksamheten. 
Kommunen ska bevilja tillstånd och utöva tillsyn över enskilt drivna 
förskoleverksamheter. Inspektion ska ske och det kan bli fråga om förelägganden 
och återkallanden av tillstånd. 
 
Regler 
Barnomsorgspeng omfattar barn som är folkbokförda i Högsby kommun. 
Barn som är folkbokförda i Högsby kommun ska erhålla plats före barn från andra 
kommuner. 
Om förälder söker förskoleverksamhet i annan kommun står Högsby kommun för 
kostnaden motsvarande högst den egna barnomsorgspengen. 
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KF § 234  DNR:UU/2007.14 
 
Bidrag 
Bidraget till enskild näringsidkare som bedriver förskoleverksamhet ska inte 
skäligt avvika från kommunens kostnad per barn i motsvarande verksamhet. 
Kostnaden per förskolebarn i föregående bokslut tas fram. Från denna summa 
avräknas 10 % av skolledningskostnaden. Detta med anledning av att 
skolledningen har ett tillsynsansvar gentemot enskilt driven verksamhet. Dessutom 
avräknas hela kostnaden för förvaltningen. Detta med anledning av att 
förvaltningen har lika stor arbetsbelastning gentemot enskilda verksamheter som 
kommunala. Den summa som återstår utgör den s.k. barnomsorgspengen. Denna 
betalas ut till den enskilda näringsidkaren månadsvis för det antal barn som varit 
inskrivna heltid. För barn som är inskrivna 15 timmar per vecka utbetalas 1/3 av 
beloppet”. 
 

KS § 392 07-11-27 
Kommunstyrelsens förslag 
 
Barnomsorgspeng införs enligt skolchefens förslag med den kompletterande 
information om ärendet som lämnas vid dagens sammanträde. Beslut om tillstånd 
tas av kommunstyrelsen. 
_____ 
 
Yrkande 
 
Diana Bergeskans (s) anser att kommunen i första hand ska använda sina pengar 
till att säkerställa kvalitén i de egna förskolorna och yrkar avslag till införande av 
barnomsorgspeng. 
 
Andreas Furuskog (s) yrkar bifall till kommunstyrelsens förslag, men vill ha 
antecknat till protokollet att socialdemokraterna hyser farhågor för ytterskolornas 
framtid då barnen vill fortsätta skolgången där de har börjat förskolan. 
 
Propositionsordning 
 
Kommunfullmäktiges ordförande Rolf Bengtsson ställer proposition på 
kommunstyrelsens förslag och Diana Bergeskans avslagsyrkande och finner att 
kommunfullmäktige bifaller kommunstyrelsens förslag. 
 
Därefter ställer kommunfullmäktiges ordförande proposition på Andreas 
Furuskogs tilläggsyrkande och finner att kommunfullmäktige bifaller detsamma. 
 
Kommunfullmäktiges beslut 
 
Barnomsorgspeng införs enligt skolchefens förslag med den kompletterande 
information om ärendet som lämnades vid kommunstyrelsens sammanträde 2007-
11-27. Beslut om tillstånd tas av kommunstyrelsen. 
 
Andreas Furuskogs (s) tilläggsyrkande bifalles. 
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KF § 234  DNR:UU/2007.14 
 
Reservation 
 
Diana Bergeskans (s) reserverar sig mot beslutet. 
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KF § 235  DNR: KF/2007.192 
 
Motion angående framtagande av investeringsmål 
 
En motion har inlämnats av Roland Waern (m) angående framtagande av 
investeringsmål. 
 
Högsby kommun är en kommun med starkt vikande befolkningsunderlag 
och därmed minskande skatteunderlag. 
 
För att bryta denna trend och göra kommunen attraktivare för inflyttare, 
både barnfamiljer och seniorer, förslår Moderaterna i Högsby att dels 
avyttra kommunens skogsfastigheter och dels använda delar av 
avkastningen på Högsby kommuns aktier i KLP AB till investeringar. 
Användning av det friställda kapitalet till kommunens drift är 
Moderaterna principiellt emot. 
 
Moderaterna föreslår därför att kommunfullmäktige beslutar att: 
 
En arbetsgrupp bestående av kommunchefen samt två företrädare för 
alliansen och en företrädare för oppositionen omgående tillsätts för att ta 
fram lämpliga investeringsmål. 
 
Kommunfullmäktige beslutade 2007-05-24, § 97 att remittera motionen 
till kommunstyrelsen. 
 
Andreas Furuskog (S) meddelar att socialdemokraterna återkommer med 
förslag på representanter i arbetsgruppen på Kommunstyrelsen den 28 
augusti. 
 

KU § 200 07-08-15 
Kommunledningsutskottets förslag  
 
Kommunstyrelsen utser kommunchefen, Roland Waern (m) och Brigitte 
Kühne (fp) i arbetsgruppen.  
_____ 
 
Andreas Furuskog föreslår Jonas Erlandsson som representant i 
gruppen. 
 

KS § 254 07-08-28 
 
Kommunstyrelsens beslut 
 
Kommunstyrelsen utser kommunchefen, Roland Waern (m), Brigitte 
Kühne (fp) samt Jonas Erlandsson (s) i arbetsgruppen. 
 
Kommunchefen blir sammankallande. 
_____ 
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KF § 235  DNR: KF/2007.192 
 

KS § 395 07-11-27 
Kommunchef Joakim Malmdal skriver i svar daterat 2007-11-07 att ” i motion 
daterad 2007-05-24 föreslår Moderaterna att en arbetsgrupp bestående av 
kommunchefen samt två företrädare för alliansen och en företrädare för 
oppositionen omgående skall tillsättas för att ta fram lämpliga investeringsmål”. 
 
En arbetsgrupp har tillsatts för att arbeta fram avseende lämpliga investeringsmål 
samt förslag på dess finansiering. Rapporten beräknas vara färdig under hösten 
2007”. 
 
Motionen är därmed besvarad. 
_____ 
 
Yrkande 
 
Gunilla Schollin-Borg (mp) med instämmande av Nedzad Talovic(s), Lars-
Magnus Ek(s), och Kjell Front(c)  yrkar avslag på motionen med motiveringen att 
det är oansvarigt att sälja kommunens skog för att finansiera investeringar.  
 
Mona Svensson (m) yrkar bifall till kommunledningsutskottets förslag. 
 
Propositionsordning 
 
Kommunstyrelsens ordförande Ewa Engdahl ställer proposition på 
kommunledningsutskottets förslag och Gunilla Schollin-Borgs avslagsyrkande och 
finner att kommunstyrelsen bifaller kommunledningsutskottets förslag varvid 
votering begäres. 
 
Följande propositionsordning godkännes: Den som röstar på 
kommunledningsutskottets förslag, röstar ja. Den som röstar på Gunilla Schollin-
Borgs avslagsyrkande, röstar nej. 
 
Omröstning Ja Nej
 
Marita Björkvall(kd) x 
Mona Svensson(m) x 
Gunilla Schollin-Borg(mp)  x 
Kjell Front(c)  x 
Lars-Magnus Ek(c)  x 
Nedzad Talovic(s) x 
Andreas Furuskog(s) x 
Folke Karlsson(s) x 
Magnus Gabrielsson(s) x 
Johanna KlanghGustafsson(s) x 
Ewa Engdahl(c) x  
 8 3 
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KF § 235  DNR: KF/2007.192 
 
Kommunstyrelsens förslag 
 
En arbetsgrupp har tillsatts för att arbeta fram avseende lämpliga investeringsmål 
samt förslag på dess finansiering. Rapporten beräknas vara färdig under hösten 
2007”. 
 
Motionen är därmed besvarad. 
 
Reservation 
 
Gunilla Schollin-Borg reserverar sig mot beslutet. 
_____ 

  
Yrkande 
 
Gunilla Schollin-Borg (mp) yrkar avslag på motionen av två anledningar, dels för 
att det inte är ekonomiskt försvarbart att sälja kommunens skogar och använda 
pengarna till att finansiera investeringar med och dels för att kommunen redan 
tidigare har tagit fram investeringsmål och därför behövs ingen arbetsgrupp som 
gör det. 
 
Andreas Furuskog (s) med instämmande av Roger Samuelsson och Anders Ek (c), 
yrkar på återremiss av ärendet, då arbetsgruppen inte är formellt riktigt tillsatt. 
 
Patrik Köhler (m) yrkar bifall till motionen. 
 
Propositionsordning 
 
Kommunfullmäktiges ordförande Rolf Bengtsson ställer proposition på Andreas 
Furuskogs m fl återremissyrkande eller om ärendet ska avgöras idag och finner att 
kommunfullmäktige beslutar att ärendet ska avgöras idag. 
 
Därefter ställer kommunfullmäktiges ordförande proposition på kommunstyrelsens 
förslag och Gunilla Schollin-Borgs avslagsyrkande och finner att 
kommunfullmäktige bifaller kommunstyrelsens förslag, varvid votering begäres. 
Följande propositionsordning godkännes: Den som röstar på kommunstyrelsens 
förslag, röstar ja. Den som röstar på Gunilla Schollin-Borgs avslagsyrkande, röstar 
nej. 
 
Omröstning 
 
Vid omröstningen, som framgår av särskild omröstningslista, avges 13 ja-röster 
och 26 nej-röster. 
 
Kommunfullmäktiges beslut 
 
Motionen avslås. 
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KF § 235  DNR: KF/2007.192 
 
Reservation 
 
Patrik Köhler (m), Monika Olsberg (m), Lars-Erik Lindén (m) och Roland Waern 
(m) reserverar sig mot beslutet. 
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KF § 236  DNR: KF/2007.344 
 
Sammanträdesplan för 2008 
 
Kansliet har upprättat tre olika förslag till sammanträdesplan för 2008. Det första 
och andra förslaget innebär att kommunledningsutskottet har sammanträden en 
gång per månad precis som förut, men att kommunfullmäktiges sammanträden 
förläggs tredje eller fjärde torsdagen i varje månad. Det tredje förslaget innebär en 
förskjutning av sammanträdena med 7-8 veckors intervall. 
 
Patrik Köhler förordar tredje förslaget med 7-8 veckors intervall och att 
kommunstyrelsesammanträdena läggs på onsdagar.  
 
Kommunstyrelsens ordförande Ewa Engdahl vill att en avstämning görs av 
agendan för regionförbundets, landstingets, primärkommunala nämndens och 
polisstyrelsens möten så att de inte kolliderar. Samtliga utskottsmöten ska 
förläggas samma vecka.  
 
Kommunledningsutskottets beslut 
 
Sammanträdesplanen stäms av med Regionförbundets, landstingets, 
primärkommunala nämndens och polisstyrelsens mötesagenda innan 
kommunstyrelsens novembersammanträde. 
_____ 
 

KS § 400 07-11-27 
Kommunstyrelsens ordförande Ewa Engdahl redovisar förslag att utskotten, 
kommunstyrelsen och kommunfullmäktige har ordinarie möten varannan månad  
2008. Avsikten är att få mer tid att förbereda ärendena till sammanträdena. 
Delegationsordningen ska revideras så att flera beslut kan tas på delegation. Två 
temadagar med kommunstyrelsen föreslås där man ägnar sig åt verksamheterna. 
Budgetmöten kan läggas in av utskotten vid behov. 
 
Kommunstyrelsens beslut 
 
Kommunledningsutskottet och kommunstyrelsen sammanträder de dagar som är 
angivna på sammanträdesplanen. 
 
Kommunstyrelsens temadagar genomförs den 26 augusti och 7 oktober, 2008. 
 
Utskottens sammanträden förläggs samma vecka så att beslutsförslagen hinner 
beredas till kommunstyrelsens sammanträden. 
 
Kommunstyrelsens förslag 
 
Kommunfullmäktige beslutar om sina sammanträdesdagar. 
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KF § 236   DNR: KF/2007.344 
 
Yrkande 
 
Andreas Furuskog (s) med instämmande av Roger Samuelsson (s) yrkar att 
kommunfullmäktiges sammanträden avhålles fjärde torsdagen i varje månad 
förutom i juli som är sammanträdesfri. Sammanträdet i december föreslås till 
fredagen den 19/12. Samtliga sammanträden ska vara beslutssammanträden. 
 
Patrik Köhler med instämmande av Monika Olsberg yrkar bifall förvaltningens 
förslag till sammanträdesplan, men att kommunfullmäktiges sammanträde den 13 
mars flyttas till den 27 mars. 
 
Propositionsordning 
 
Kommunfullmäktiges ordförande Rolf Bengtsson ställer proposition på de båda 
yrkandena och finner att kommunfullmäktige beslutar enligt Andreas Furuskogs 
(s) m fl yrkande, varvid votering begäres. Följande propositionsordning 
godkännes: Den som röstar på Patrik Köhlers m fl yrkande, röstar ja. Den som 
röstar på Andreas Furuskogs m fl yrkande, röstar nej. 
 
Omröstning 
 
Efter omröstningen, som framgår av särskild omröstningslista, avges 18 ja-röster, 
19 nej-röster medan 2 avstår. 
 
Kommunfullmäktiges beslut 
 
Kommunfullmäktige sammanträder fjärde torsdagen i varje månad 2008 förutom 
juli månad som är sammanträdesfri. Decembersammanträdet sker fredagen den 
19/12. Samtliga sammanträden är beslutssammanträden. 
 
Reservation 
 
Patrik Köhler (m), Monika Olsberg (m), Lars-Erik Lindén (m) och Roland Waern 
(m) reserverar sig mot beslutet. 
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KF § 237   DNR: KF/2007.287 
 

KU § 286 07-11-15 
Förenklad hantering av medborgarförslag 
 
Sveriges Kommuner och Landsting meddelar i cirkulär 07:42 att genom lagen 
(2007:68) om ändring i kommunallagen, som trädde i kraft den 1 juli 2007, 
infördes regler som ska göra det enklare att hantera vissa medborgarförslag. De 
före denna tidpunkt gällande reglerna innebar att fullmäktige själv måste avgöra 
dessa ärenden. Detta skapade problem eftersom många av de medborgarförslag 
som lämnas är av sådant slag att de normalt inte avgörs av fullmäktige. Därför ges 
nu fullmäktige en möjlighet att besluta att överlåta till styrelsen eller annan nämnd 
att besluta i ärenden som väckts genom medborgarförslag. Ett sådant beslut får 
fattas utan föregående beredning. 
 
Dessutom innebär reformen att vissa bestämmelser ska gälla om handläggningen i 
nämnder av dit överlämnade medborgarförslag. Bland annat gäller ett förbud för 
nämnderna att delegera beslutanderätten i ärenden om medborgarförslag. 
 
Det bör observeras att varje kommun eller landsting fortfarande enligt 5 kap. 23 § 
första stycket punkt 5 kommunallagen bestämmer om man överhuvudtaget vill 
införa medborgarförslag. 
 
Kommunledningsutskottets förslag 
 
Kommunstyrelsen föreslår att kommunfullmäktige delegerar beslut som väcks 
genom medborgarförslag till styrelse eller nämnd. 
_____ 
 

KS § 401 07-11-27 
Kommunstyrelsens förslag 
 
Kommunstyrelsen föreslår att kommunfullmäktige delegerar beslut som väcks 
genom medborgarförslag till kommunstyrelsen.. 
_____ 
 
Yrkande 
 
Helene Danielsson (kd) med instämmande av Anders Ek (c), Birgitta Ryner (fp) 
och Gunnar Hult (lhk) yrkar på återremiss av ärendet för förtydligande av 
beslutsformuleringen i kommunstyrelsens förslag. 
 
Propositionsordning 
 
Kommunfullmäktiges ordförande Rolf Bengtsson ställer proposition på Helene 
Danielssons m fl återremissyrkande eller om ärendet ska avgöras idag och finner 
att kommunfullmäktige bifaller återremissyrkandet. 
 
Kommunfullmäktiges beslut 
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KF § 237  DNR: KF/2007.287 
 
Ärendet återremitteras för förtydligande av beslutsformuleringen i 
kommunstyrelsens förslag. 
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KF § 238  DNR: KF/2007.329 
 
Delårsrapport, Regionförbundet 
 
Regionförbundet i Kalmar län ombildades fr o m 2003 till samverkansorgan 
(kommunalförbund) enligt lagen 2002:34 om samverkansorgan i länen. I samband 
därmed ändrades förbundsordningen, bl a avseende beslutsorgan. Istället för 
fullmäktige finns numera enbart en förbundsstyrelse (direktion enligt KL 3 kap, 23 
§) som beslutande organ. 
 
Med hänvisning till vissa ändringar i kommunallagen, vilka berör 
regionförbundets verksamhet skall fullmäktigeförsamlingarna, i likhet med 
årsbokslut, även behandla delårsrapport för kommunalförbund utan fullmäktige. 
 
Ledamoten Gunilla Schollin-Borg påpekade en felaktighet i delårsrapporten. 
Kommunchefen lovar undersöka vad det beror på innan fullmäktiges 
sammanträde. 
 
Kommunledningsutskottets förslag 
 
Delårsrapport 1 januari – 30 juni  2007 för Regionförbundet godkännes. 
 

KS § 417 07-11-27 
Kommunstyrelsens förslag 
 
Delårsrapport 1 januari – 30 juni  2007 för Regionförbundet godkännes. 
 
Kommunfullmäktiges beslut enligt kommunstyrelsens förslag 
 
Delårsrapport 1 januari – 30 juni 2007 för Regionförbundet godkännes. 
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KF § 239   DNR: KU/2007.373  
 

KS § 427 07-12-04 
Förvärv av fastigheten Huseby 7:2 
 
Kommunchefen redovisar förslag till köpekontrakt avseende Huseby 7:2. 
 
Kommunledningsutskottets förslag 
 
Kommunen förvärvar fastigheten Huseby 7:2 för en köpeskilling av 490 000 
kronor. 
 
Finansiering sker via ianspråktagande av medel från investeringsprojekt 
”Färdigställande av industrimark”. 
 
Paragrafen är omedelbart justerad. 
_____ 
 
Ajournering 
Mötet ajourneras mellan kl 13.40-13.45. 
 
Kommunchefen  redovisar att tomten är 2 598 kvm. 
 
Kommunstyrelsens förslag 
 
Kommunen förvärvar fastigheten Huseby 7:2 för en köpeskilling av 540 000 
kronor. 
 
Finansieringen sker dels via ianspråktagande av medel från investeringsprojekt 
”Färdigställande av industrimark” samt från ”Inköp av Gustaviatomt. 
_____ 
 
Kommunstyrelsens ordförande Ewa Engdahl redovisar bakgrundsinformation i 
ärendet. Det är brist på boende för barnfamiljer och äldre i kommunen. Hon 
redovisar även att boendegruppen i yttrande daterat 2007-12-05 ställt sig positiva 
till skapande av ett seniorboende på denna tomt. 
 
Yrkande 
 
Andreas Furuskog (s) yrkar bifall till kommunstyrelsens förslag att köpa in 
tomten, men att byggnation inte får påbörjas förrän kommunfullmäktige tagit 
beslut om att bygga. 
 
Kommunfullmäktiges beslut 
 
Kommunen förvärvar fastigheten Huseby 7:2 för en köpeskilling av 540 000 
kronor. 
 
Finansieringen sker dels via ianspråktagande av medel från investeringsprojekt 
”Färdigställande av industrimark” samt från ”Inköp av Gustaviatomt”. 
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KF § 239  DNR: KU/2007.373  
 
Andreas Furuskogs (s) tilläggsyrkande bifalles. 
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KF § 240  DNR: KF/2007.358 
 
Enkel fråga angående parkeringen vid Sparbanken 
 
Vid kommunfullmäktiges sammanträde 2007-11-15, § 222, ställde Gunnar Hult (lhk) 
en enkel fråga till tekniska utskottets ordförande Patrik Köhler varför man, för att 
komma ut från parkeringen vid Sparbanken, numera måste backa ut på Storgatan 
vilket är rent livsfarligt ur trafiksäkerhetssynpunkt. 
 
Tekniska utskottets ordförande Patrik Köhler besvarar frågan nästa sammanträde. 
 
Vid dagens sammanträde besvarar tekniska utskottets ordförande Patrik Köhler 
frågan. Möjligheter har funnits för kommuninvånarna att lämna synpunkter på bland 
annat parkeringen när planen var utställd. Inga synpunkter har kommit in vid detta 
tillfälle. Tekniska förvaltningen har lagt förslag om att begränsa hastigheten till 30 
km på denna del av Storgatan. 
 
Frågan är därmed besvarad. 
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KF § 241  DNR: KF/2007.361 
 
Enkel fråga angående kommunväxeln 
 
Vid kommunfullmäktiges sammanträde 2007-11-15, § 225, ställde Solweig Ekh (s) 
en enkel fråga till kommunstyrelsens ordförande Ewa Engdahl vad som ska hända 
med kommunväxeln. Ska den flyttas till nya biblioteket och hur ska kommunhusets 
reception då bemannas? 
 
Kommunstyrelsens ordförande Ewa Engdahl besvarar frågan nästa sammanträde. 
 
Vid dagens sammanträde besvarar kommunstyrelsens ordförande Ewa Engdahl 
frågan. 
 
Frågan om samordning av kommunväxeln med bibliotek, turistbyrå mm fanns med 
i Högsby kommuns sparpaket 2005. Detta genomfördes ej då, men frågan återkom 
i och med att gamla Konsumbyggnaden inköptes för att rymma kommunala 
verksamheter. En grupp tjänstemän och politiker tillsattes för planering av 
ombyggnation av fastigheten, och i denna planering har 
kommunväxel/servicekontor hela tiden funnits med som en av verksamheterna.  
 
På grund av nuvarande organisationsöversyn kommer denna fråga återigen att 
genomlysas med syfte att även i framtiden erbjuda våra kommunmedborgare en 
god service. Växeln kommer inte att flyttas innan denna översyn är genomförd. 
 
Frågan är därmed besvarad. 
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KF § 242  DNR: KF/2007.362 
 
Enkel fråga angående tjänstemannaorganisationen 
 
Vid kommunfullmäktiges sammanträde 2007-11-15, § 226, ställde Solweig Ekh (s) 
en enkel fråga till kommunstyrelsens ordförande Ewa Engdahl om de vakanta 
tjänsterna som ekonomichef och personalchef. Kommer kommunfullmäktige att få 
information om tjänstemannaorganisationen innan den ska beslutas? 
 
Kommunstyrelsens ordförande Ewa Engdahl besvarar frågan nästa sammanträde. 
 
Vid dagens sammanträde besvarar kommunstyrelsens ordförande Ewa Engdahl 
frågan. 
 
Ekonomi- och personalfunktionen kommer att tillsättas och ska utannonseras innan 
nyår. Förslag till ny tjänstemannaorganisation kommer att redovisas för 
kommunfullmäktige. 
 
Frågan är därmed besvarad. 
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KF § 243  DNR: KF/2007.364 
 
Enkel fråga angående skylt på Fröviskolan 
 
Vid kommunfullmäktiges sammanträde 2007-11-15, § 228, ställde Gunilla Schollin-
Borg (mp) en enkel fråga till utbildningsutskottets ordförande Lars-Magnus Ek när 
skylten med Fröviskolans namn sätts upp på skolan mot rondellen. 
 
Lars-Magnus Ek (c) besvarar frågan nästa sammanträde. 
 
Vid dagens sammanträde besvarar utbildningsutskottets ordförande Lars-Magnus Ek 
(c) frågan. 
 
Bygglov ska sökas för att få sätta upp skylten. Förslaget är att skylten kan fördesignas 
med kommunvapnet och den grafiska profilen och tillverkas av elever vid 
Fröviskolan. 
 
Frågan är därmed besvarad. 
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KF § 244  DNR: KF/2007.26 
 
Medborgarförslag 
 
Inga medborgarförslag lämnades. 
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KF § 245  DNR: KF/2007.381 
 
Enkel fråga angående projektledarnas löner 
 
Diana Bergeskans (s) vänder sig till kommunstyrelsens ordförande Ewa Engdahl och 
frågar vad projektledarna i de olika EU-projekten har i lön. Nu är flera av projekten 
avslutade men projektledarna är kvar som timanställda. Av vilken anledning? 
 
Kommunstyrelsens ordförande Ewa Engdahl besvarar frågan. Projektledarnas löner är 
offentliga och de uppgifterna kan hämtas via lönekontoret. Anledningen till att 
projektledarna är kvar trots att projekten är avslutade är att det har funnits pengar kvar 
i projekten som har utnyttjats på det sättet. Det är angeläget för kommunen att ta 
tillvara möjligheten med externa stödpengar för att göra något åt 
befolkningsutvecklingen, till exempel via inflyttarservice. 
 
Frågan är därmed besvarad. 
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KF § 246  DNR: KF/2007.382 
 
Enkel fråga angående utvärdering av den politiska organisationen 
 
Roger Samuelsson (s) vänder sig till kommunstyrelsens ordförande Ewa Engdahl och 
frågar om inte den politiska organisationen skall utvärderas innan beslut tas om 
tjänstemannaorganisationen. 
 
Kommunstyrelsens ordförande Ewa Engdahl besvarar frågan. Intervjuer är 
genomförda med politiker och chefstjänstemän och håller på att sammanställas av 
konsulten. En redovisning av utvärderingen avseende den politiska organisationen är 
inbokad i januari 2008. 
 
Frågan är därmed besvarad. 
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KF § 247  DNR: KF/2007.383 
 
Enkel fråga angående uppvärmning av det nya biblioteket 
 
Gunnar Hult (lhk) vänder sig till tekniska utskottets ordförande Patrik Köhler och 
frågar hur det nya biblioteket värms upp. Varför förberedde man inte för 
framdragande av fjärrvärme i samband med Storgatans ombyggnad? 
 
Tekniska utskottets ordförande Patrik Köhler besvarar frågan nästa sammanträde. 
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KF § 248  DNR: KF/2007.384 
 
Enkel fråga angående flyktingmottagande 
 
Folke Karlsson (s) vänder sig till kommunstyrelsens ordförande Ewa Engdahl och 
frågar om avtalet med Migrationsverket och länsstyrelsen om flyktingmottagande har 
undertecknats och hur många står det i avtalet att kommunen ska ta emot? 
Kommunen har fått avslag på sin ansökan om 800 000 kronor i bidrag för 
flyktingmottagande. Vad är orsaken till detta? 
 
Kommunstyrelsens ordförande Ewa Engdahl besvarar frågan. Avtalet med 
Migrationsverket och länsstyrelsen är undertecknat och insänt till länsstyrelsen. 
Avtalet innebär mottagande av 19 flyktingar. Frågan om bidragsansökan handläggs 
inom den sociala sektorn. 
 
Frågan är därmed besvarad. 
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KF § 249  DNR: KF/2007.385 
 
Enkel fråga angående hörselslinga i nya biblioteket 
 
Sven-Erik Karlsson (sd) vänder sig till tekniska utskottets ordförande Patrik Köhler 
och frågar om det har installerats någon hörselslinga i det nya biblioteket. 
 
Patrik Köhler besvarar frågan nästa sammanträde. 
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KF § 250  DNR: KF/2007.29 
 
Interpellationer 
 
Inga interpellationer har lämnats. 
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KF § 251  DNR: KF/2007.386 
 
Motion angående information till våldsutsatta kvinnor på kommunens hemsida 
 
Moderaterna i Högsby kommun har lämnat in en motion i rubricerade ärende daterad 
2007-12-14. 
 
Enligt kvinnofridslinjens rapport daterad december 2007 så anges det att hela 47 
procent av landets kommuner tycks helt sakna information på sin webbplats om vart 
våldsutsatta kvinnor kan vända sig. Samtidigt uppger fyra av tio personer att de 
känner minst en kvinna som utsatts för våld i en nära relation, men två av tio kan inte 
ge tips om vart en våldsutsatt kvinna ska vända sig för att få hjälp. 
 
Moderaterna i Högsby kommun önskar därför att kommunens hemsida ska ge: 
 
• Informationen om vart en våldsutsatt kvinna ska vända sig för att få hjälp, ska 

komma upp med hjälp av något av sökorden våld, misshandel, kvinnofrid, 
kvinnojour. 

• Informationen ska ha en egen sida eller huvudrubrik, inte vara inbakad i annan 
information. 

• Informationen ska finnas bland de fem översta träffarna i träfflistan. 
• Stödjande eller informerande text ska finnas, minst två meningar. 
• Minst ett telefonnummer ska finnas. 
• Minst en Internet länk till annan aktör eller annan fördjupande information ska 

finnas. 
 

Kommunfullmäktiges beslut 
 
Motionen remitteras till kommunstyrelsen för beredning. 
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KF § 252  DNR: KF/2007.348 
 
Redovisning av sammanräkning från länsstyrelsen 
 
Länsstyrelsen i Kalmar län meddelar i beslut 2007-12-10 att Göte Karlsson utsetts till 
ny ersättare i kommunfullmäktige för Livskvalitet i Högsby kommun efter Jan-Olof 
Stalsbo. 
 
Kommunfullmäktiges beslut 
 
Länsstyrelsens beslut om ny sammanräkning läggs till handlingarna. 
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KF § 253   
 
God Jul och Gott Nytt År 
 
Kommunfullmäktiges ordförande Rolf Bengtsson tillönskar fullmäktiges ledamöter 
En God Jul och Ett Gott Nytt År. 
 
Kommunfullmäktiges 1:e vice ordförande Birger Svanström tackar 
kommunfullmäktiges ordförande för det gångna året och önskar honom En God Jul 
och Ett Gott Nytt År. 
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